



# استرداد نقدي مضمون بقيمة 10%

عند استخدامك بطاقة ماستركارد الائتمانية  
من البنك التجاري

**Get 10% cashback, guaranteed**  
when you use your Commercial Bank  
Mastercard Credit Card

## الشروط والأحكام

## Terms & Conditions

يسري هذا العرض على حاملي البطاقات الائتمانية من ماستركارد التابعة للبنك التجاري والذين تم إشعارهم عبر الرسائل النصية القصيرة و/أو البريد الإلكتروني بخصوص هذا العرض.

يسري هذا العرض على العمليات التي يتم إدراجها في الفترة من 22 يوليو 2025 إلى 20 سبتمبر 2025.

إنّ المعاملات التي تتم باستخدام بطاقة ماستركارد الائتمانية الأساسية أو الإضافية فقط تُعتبر مؤهلة ضمن هذا العرض، وسيتم احتسابها ضمن إجمالي الإنفاق الذي يحققه العميل.

في حال تم إلغاء أي من المعاملات المؤهلة بعد منح المكافأة، يحق للبنك استرجاع كامل قيمة المكافأة من حساب العميل.

تقع على عاتق حامل البطاقة مسؤولية التأكد من صحة بياناته الشخصية المسجلة لدى البنك. كما يجب تحديث بيانات رقم الهاتف الجوال والاسم بشكل دوري لدى البنك.

يحتفظ البنك بالحق المطلق في تعديل، أو إضافة، أو تغيير، أو إلغاء، أو استكمال هذه الشروط والأحكام في أي وقت، كما يحق له التعديل على أي من المميزات المذكورة في المنتج، على أن يتم إشعار العملاء بفترة أسبوعين قبل تنفيذ أي تغيير.

إنّ هذا العرض غير متاح لموظفي البنك.

يحتفظ البنك بالحق في استبعاد أي حامل بطاقة من هذا العرض الترويجي في أي وقت، ووفقاً لتقديره الخاص ومن دون الحاجة إلى إشعار مسبق.

تُعتبر هذه الشروط والأحكام مكتملة للشروط العامة لبطاقات الائتمان الصادرة عن البنك، ولا تُعد بديلاً عنها.

### البطاقات الائتمانية التي لم يتم تفعيلها دولياً:

سيقوم البنك بمكافأة العملاء المؤهلين فقط ممن استوفوا الحد الأدنى المطلوب من الإنفاق، وذلك وفقاً لما تم إبلاغهم به عبر الرسائل النصية القصيرة و/أو البريد الإلكتروني المباشر. يتم تحديد قيمة المكافأة بنسبة لا تتجاوز 10% من مبلغ الحد الأدنى الذي تم إبلاغ العميل به، وبحد أقصى 100 ريال قطري، وستمنح المكافأة على شكل استرداد نقدي يُودع في حساب العميل لدى البنك التجاري.

### البطاقات الائتمانية التي لم يتم تفعيلها محلياً:

سيقوم البنك بمكافأة العملاء المؤهلين فقط ممن استوفوا الحد الأدنى المطلوب من الإنفاق، وذلك وفقاً لما تم إبلاغهم به عبر الرسائل النصية القصيرة و/أو البريد الإلكتروني المباشر. يتم تحديد قيمة المكافأة بنسبة لا تتجاوز 10% من مبلغ الحد الأدنى الذي تم إبلاغ العميل به، وبحد أقصى 50 ريال قطري، وستمنح المكافأة على شكل استرداد نقدي يُودع في حساب العميل لدى البنك التجاري.

1 This offer is valid for the CB Mastercard Credit Cardholders, who have been notified by SMS or email.

2 This offer is valid for transactions made between 22 July 2025 to 20 September 2025.

3 Transactions made on the CB Mastercard Credit Card—primary or supplementary—are eligible only for this offer. It will be calculated towards the total spending achieved by the customer.

4 In the event that any eligible transactions are canceled after the reward has been granted, the Bank reserves the right to reclaim the full value of the reward from the customer's account.

5 It is the cardholder's responsibility to ensure their personal details provided to the Bank are correct. Details such as the mobile phone number and the full name should be updated with the Bank on a regular basis.

6 The Bank reserves the right, at its sole discretion, to amend, add, modify, vary, cancel, and/or supplement these terms and conditions, including any changes to the features of the product itself, provided that customers are notified at least two weeks in advance of the effective date of any such changes.

7 This offer is not applicable to Bank employees.

8 The Bank reserves the right to disqualify any cardholder from this offer at any time at its sole discretion and without any notice.

9 These terms and conditions supplement and do not replace the Bank's master credit card conditions.

### Credit Cards Not Activated for Cross-Border:

The Bank will reward only eligible customers who have met the minimum required spend, as communicated to them via SMS and/or email. The reward amount will be determined at a rate not exceeding 10% of the minimum spend amount communicated to the customer, with a maximum cap of QAR 100. The reward will be granted in the form of cashback deposited into the customer's Commercial Bank account.

### Credit Cards Not Activated Locally:

The Bank will reward only eligible customers who have the minimum required spend, as communicated to them via SMS and/or email. The reward amount will be determined at a rate not exceeding 10% of the minimum spend amount communicated to the customer, with a maximum cap of QAR 50. The reward will be granted in the form of cashback deposited into the customer's Commercial Bank account.